
Bestyrelsesmøde Spurvehuset 

Dato: 6/5-25 

Tidspunkt: 16.45-18.45 (grundet få punkter, afkortes mødet). 

Mødeleder: Anne 

Referent: Louise Frost 

Afbud: Claus 

Drøftelse: D, Orientering/information: O, Beslutning: B 

 
     

 Tid/status Punkt Ansvarlig Referat 

1 1/ B Godkendelse af dagsorden  godkendt 

2 2 Punkter til eventuelt    

3 5/O Nyt fra formand Simon Fremadrettet er der mad til 

bestyrelsesmøder 

4 10/DOB Nyt fra leder  Gitte Gitte afventer en regning fra 

vores tømrer så forsikringen 

kan overtage sagen. 

Vi har i øjeblikket meget lavt 

sygefravær blandt 

personalet. Desværre har 

der været en del fravær hos 

børnene pga sygdom. 

Til sommer stopper Anna og 

Mette som medhjælpere, da 

de skal læse videre. Der skal 

derfor ansættes nye 

medhjælpere. 

I vuggestuen er der også 

Kathrine og Ida som skal 

videre, så her skal der også 

ansættes nye. 

Vi har haft arbejdsdag og 

der blev bare knoklet 

igennem. Det var en rigtig 

god dag, hvor medarbejdere 

og forældre hygger sammen 

mens der løses opgaver. 

Se evt. 

5     

6 10/DB Netværksmøde og 

dialogmøde 

Gitte Se det vedhæftede.  

Formand og næstformand 

deltager sammen med Gitte. 

Efter mødet er der foredrag 

med Rikke Yde. Alle forældre 

i VK er inviteret. Der 

opfordres til at møde 

talstærkt op til dette 

grundet garanti for 

vedkommende og 

underholdende foredrag om 

forældreskab. 

7 15/DO Status på udviklingspunkter 

fra pædagogisk tilsyn 

Gitte og Rita Der har været samtaler med 

alle medarbejdere i 

børnehaven. Rita fra 



Samvirket deltog i 

samtalerne.  

Det har været gode samtaler 

og alle vil gerne 

samarbejdet og arbejde for 

at alle børn og personale 

inkluderes i fællesskabet 

med de kompetencer man 

kommer med. Det næste der 

skal ske, er at der skal laves 

fælles plan og aftaler for 

hvordan vi kommer videre 

når noget er svært. 

I vuggestuen skal der også 

holdes samtaler så der i 

fællesskab kan arbejdes 

videre med 

udviklingspunkterne. 

8 10/O Nyt fra personale Louise/Bettina I vuggestuen arbejdes der i 

øjeblikket med projektet ‘ud 

i verden’ hvor man har valgt 

at arbejde med temaet 

‘skoven’. Der er fokus på 

sanser og indeholder ture til 

skoven og til sportspladsen 

og sansekasser med 

materialer fra skoven. 

 

Børnehaven arbejder også 

med ‘ud i verden’ og har 

valgt at lave Royal Run. De 

arbejder med det royale og 

har om eventyr med prinser 

og prinsesser. Hver uge 

løbes runder hele vejen 

rundt om Spurvehuset. 

9 5/DO Nyt fra udvalg 

1. Sommerfest for 

bestyrelse og 

personale 

Hvor skal den afholdes? 

Hvordan? 

Ideudveksling 

 Der arbejdes i gruppen og 

der kommer en plan inden 

længe. 

10 10/O Økonomi Gitte/Rita Pt er økonomien fin og vi 

har et mindreforbrug.  

Derfor kan der ansættes 

ekstra personale i 

børnehaven. Børnehaven er 

helt fyldt op frem til næste 

sommer.  

 

11 20/DB 

 

Årshjul:  

Er der styr på det 

nedenstående? 

Fælles PR: Fjølner, Lean, Gitte og 

Anne 

Vedtægter: Rita, Malene 

Peder og Gitte 



Skal der aftales møder? 

1. Nedsættelse af 

udvalgsgrupper 

a. PR 

b. Vedtægter 

c. Fælles aften 

med personale 

d. Repræsentanter 

til forældreråd 

e. Andre forslag? 

 

Festudvalg: Anne, Emma, 

Simon og Stefanie 

Ansættelsesudvalg: Emma, 

Lean, Anne og Malene 

Forældreråd: Malene 

12 15 Udvalgsmøde 15 min (hvis 

behov) 

  

13 10 Eventuelt  Arbejdsdag: Der skal stå 

hvem af de voksne der har 

ansvaret for opgaverne så 

forældrene ved hvem man 

skal henvende sig til ved 

spørgsmål og præsentation 

af opgaven.  

 

 

Kommende møder: 

Punkter:  

Næste møde er af en times varighed, og ligger umiddelbart før sommerafslutning for 

bestyrelse og personale.  

Mødet skal bruges til at gøre status på dette år, og få overblik over punkter til det kommende 

år.  


